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Protokół Nr IV.2O24 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 
odbytej w dniu 24 czerwca 2024 r. godz. 8:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 8—, a zakończone o godzinie 10—. W sesji wzięło 
udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych oraz 
osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu.
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodniczący Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych.
Nieobecni radni: pan Bogusław Włodarczyk, pan Marcin Wróblewski.
Podczas rozpoczęcia obrad nieobecny pan radny Wacław Rodek.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023 rok:

a) przedstawienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023 rok",
b) debata nad „Raportem o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023 rok":
- głos udzielony radnym Rady Powiatu,
- głos udzielony mieszkańcom Powiatu,
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania za 2023 rok.
7. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok:

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2023,
b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2023r.,
c) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2023 r.,
d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2023 r.,
e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2023 r.,
f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2023 r.,
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej,
h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

powiatu za rok 2023:
- opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu,
- opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej,
- opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.
8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2023 r.,
b) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2023 r.,
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c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 
na lata 2024-2027,

d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
e) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do 

umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym, przypadających Powiatowi Opatowskiemu lub jego jednostkom oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej,

f) w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu zadania w zakresie organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich,

g) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji spółkom 
wodnym działającym na terenie powiatu opatowskiego i sposobu jej rozliczania,

h) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10. Zakończenie obrad IV sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu". 
Nadmieniła, iż obrady są transmitowane i utrwalane. Następnie poprosiła radnych o zalogowanie się do 
systemu do głosowania elektronicznego oraz powitała wszystkie osoby zgromadzone na sali obrad.
Obecni radni w liczbie 13 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne. Logowania nie potwierdził w tym momencie znajdujący się na sali obrad pan radny, 
członek Zarządu Powiatu Kazimierz Żółtek.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół z ostatniej 
sesji Rady Powiatu w Opatowie.

W głosowaniu jawnym protokół Nr III został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (14) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie zapytała, czy są uwagi. 
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poddała pod głosowanie odczytaną treść 
projektu porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (14) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Podczas realizacji niniejszego punktu na salę obrad wszedł pan radny Wacław Rodek (godz. 8:15). Od tej 
chwili dalsze obrady toczyły się w obecności 15 - osobowego składu rady.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stańkowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami 
stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która złożyła interpelację nt. rozważenia 
możliwości realizacji kilku zadań przy drogach powiatowych, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.

O głos poprosił również pan radny Mikołaj Szczygieł, który podziękował za prace poczynione przez Zarząd 
Dróg Powiatowych w Opatowie. Dodał również, że otrzymał pismo od GDDKiA, którego fragment 
odczytał, a następnie dodał, iż nie została w nim ujęta miejscowość Stodoły - Kolonie prosząc 
jednocześnie o interwencję w tej sprawie. Ponadto powiedział, że dysponuje pismem, które otrzymał 
dyrektor szkoły podstawowej w Stodołach, chodzi o przystanek w miejscowości Lisów utworzony na 
mocy uchwały rady gminy. Linia komunikacyjna kończy się w jednym miejscu, a dalej, na odcinku 300 
metrów, czy 0,5 kilometra jest przystanek. Tam by też wsiadały dzieci, młodzież do tej szkoły w Stodołach, 
więc jeżeli będzie taka możliwość, to nie teraz, ale jak pojawią się jakieś środki, fundusze, czy będzie jakaś 
organizacja linii, czy też powstanie nowych linii, to bardzo by prosił o to, aby pochylić się nad tą sprawą, 
żeby dzieci miały taki komfort, że mogą z tego przystanku korzystać. Kończąc wypowiedź podziękował 
pracownikom wszystkich wydziałów starostwa za bardzo dobrą współpracę.

Pani Przewodnicząca powiedziała, że nikt więcej nie zgłosił się wobec czego przeszła do realizacji 
kolejnego punktu obrad.
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Ad. 6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023 rok:
a) przedstawienie „Raportu o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023rok".

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Pawłowi Sadrakowi - Sekretarzowi Powiatu, który 
przestawił prezentację zawierającą najważniejsze elementy Raportu o stanie powiatu za rok 2023. 
Pan Sekretarz w swoim wystąpieniu przekazał informacje m.in. nt. sytuacji demograficznej Powiatu 
Opatowskiego, dane dot. uchwał podjętych przez organy powiatu, podstawowe dane finansowe 
w układzie porównawczym na koniec 2022 i 2023 r., działalności organów powiatu, realizacji zadań 
powiatu wraz z informacją o realizacji polityk, programów i strategii dotyczących tych zadań, edukacji 
publicznej, opieki zdrowotnej, transportu zbiorowego i dróg publicznych, nieruchomości, geodezji, 
administracji architektoniczno - budowlanej, działalności Powiatowego Centrum Kultury 
w Opatowie, a także pozostałej działalności w zakresie wpływu korespondencji, wysyłki listów, 
wdrożenia systemu EZD PUW oraz udostępnienia sali konferencyjnej i namiotów wystawowych.

Pani Przewodnicząca podziękowała panu Sekretarzowi Pawłowi Sadrakowi za przestawienie 
prezentacji, w tym również za ogrom pracy wszystkim pracownikom starostwa i jednostek podległych 
oraz koordynację działań przez pana Sekretarza.

Przedmiotowa prezentacja oraz pełna treść Raportu o stanie powiatu za rok 2023 stanowią kolejno 
załączniki nr 7 i nr 8 do niniejszego protokołu.

bjdebata nad „Raportem o stanie Powiatu Opatowskiego za 2023 rok":
- głos udzielony radnym Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca otworzyła debatę nad raportem.

Kontynuując pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani radnej Wiesławie Słowik, która powiedziała, że 
raport przedstawiony przez Pana Sekretarza jest raportem czytelnym, uporządkowanym i zawiera 
konkretne informacje. Dlatego też podziękowania kieruje przede wszystkim do wszystkich 
pracowników Starostwa Powiatowego, którzy przygotowywali taką w pełni czytelną, jasną 
i zrozumiałą informację.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu radnemu Mikołajowi Szczygłowi, który zadał 
pytanie, ile z urodzeń podanych w raporcie było na terenie Szpitala naszego w Opatowie? Pan radny 
zapytał również o kwestię edukacji, bo w szkole „na Górce" uczy się ok 1000 osób, w tzw. Głowackim, 
ok. 500 osób i w Ożarowie w Skłodowskiej-Curie jest około 450 osób, a teraz jest niż demograficzny, 
coraz mniej dzieci się rodzi i teraz w naborach do szkół też będzie ich dużo mniej. Nie pamięta 
dokładnej liczby, ile teraz się będzie zgłaszało, osób do szkół średnich, ale po prostu czy będziemy 
mieli jakąś koncepcję, czy coś będziemy analizować w kwestii, czy jakąś strategię w kwestii tych szkół. 
Tak jak na przykład pamiętam na moim roczniku mieliśmy trzy klasy 35-osobowe, potem było ich 5 
20-osobowych, czy 25. Teraz po prostu nie wiem, czy to będzie jedna klasa, akurat mówię tutaj 
o liceum, czy dwie powstaną, ale po prostu to jest pewien problem będą w tej kwestii jakieś 
rozwiązania, czy może jakieś strategie, bo pamiętam, że kiedyś w Ostrowcu Świętokrzyskim też jak 
był niż demograficzny w pewnych latach, to po prostu szkoły się podzieliły tak, jedna placówka 
odpowiadała za kształcenie humanistyczne, jedna za przyrodnicze, trzecia za matematyczno-fizyczne, 
więc po prostu jakąś strategię, czy byśmy mieli? Owszem zgadzam się z moją przedmówczynią, Panią
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Wiceprzewodniczącą Wiesławą Słowik, że raport rzeczywiście jest bardzo, bardzo czytelny, za co 
serdecznie dziękuję - zakończył wypowiedź pan radny M. Szczygieł.

- głos udzielony mieszkańcom Powiatu.
Pani Przewodnicząca oznajmiła, że do debaty nad raportem nie zgłosił się żaden mieszkaniec. 
Kontynuując obrady pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Staroście Tomaszowi Stańkowi, który 
powiedział, że radni zapoznali się z raportem, ponadto jego treść jest dostępna również na stronach 
internetowych powiatu opatowskiego. Kontynuując wypowiedź pan Starosta powiedział, 
odpowiadając na pytanie Pana radnego, jaką mamy koncepcję na niż demograficzny, który już jest 
w naszym powiecie, bo jak widzimy ponad 600 zgonów w stosunku do 300 urodzeń. Odpowiadając 
na pierwsze pytanie, ile osób urodziło się w naszym szpitalu, ja myślę, że około 1/3, ale takich danych 
dokładnie w tej chwili nie posiadam. Jeżeli chodzi o koncepcję dla szkół. Cieszy fakt, że coraz więcej 
uczniów naszego powiatu, szkół podstawowych, wybiera szkoły średnie w naszym powiecie. Jak 
pamiętam, to jeszcze tak niedawno wiele uczniów szło do Ostrowca, do ościennych powiatów, czy do 
Sandomierza. Dzisiaj większość uczniów, to są sporadyczne przypadki, które idą do szkół średnich poza 
nasz powiat. A to dlatego, że oferta edukacyjna, którą nasze szkoły dają, jest ciekawa dla młodych 
ludzi, czy to „na Górce" kierunki, czy kierunki w Ożarowie, czy szkoła, można powiedzieć, 
humanistyczna, bardziej jaką jest Liceum Bartosza Głowackiego w Opatowie. Co robimy dla tego, aby 
zapobiec i przyciągnąć jak największą liczbę osób? Przede wszystkim uruchomienie Powiatowego 
Zakładu Transportu, który nie dość, że zwozi z naszego powiatu uczniów do szkół, to też wykracza do 
sąsiednich gmin poza powiat i na przykład tutaj do Waśniowa. Dużo osób z Waśniowa chodzi „na 
Górkę", na przykład do klasy logistycznej, czy mundurowej. Jeździmy również w kierunku do 
województwa mazowieckiego, do Lipska. Z Antopola też mamy młodzież uczęszczającą do szkół 
w Ożarowie i z kierunku powiatu sandomierskiego to przede wszystkim okolice Klimontowa - gminy 
Klimontów. Uruchamiamy i budujemy internat w Zespole Szkół nr 2 w Opatowie - w Liceum Bartosza 
Głowackiego. To będzie internat na 35 osób dla młodzieży, zarówno tej, która może dojeżdżać 
z ościennych gmin dalszych, ale też dla młodzieży z Ukrainy. Mamy ponad 100 osób młodzieży 
z Ukrainy we wszystkich naszych trzech szkołach w powiecie opatowskim. Chcemy rozbudować dalej 
internat w Zespole Szkół w Ożarowie właśnie po to, żeby lepiej móc służyć tą bazą lokalową dla 
młodzieży i z Ukrainy, ale też dla młodzieży polskiej, która nie będzie chciała codziennie dojeżdżać 
przez godzinę autobusem, tylko zamieszkać w internacie. Myślimy o ciekawej ofercie edukacyjnej. 
Wiele programów unijnych, programów edukacyjnych poszerzających zakres wiedzy dla uczniów, 
gdzie uczniowie zdobywają nowe umiejętności, uczestniczą w wielu wyjazdach zagranicznych, w wielu 
praktykach zagranicznych, zdobywając europejskie doświadczenia, z czego korzystają wszystkie nasze 
szkoły. Mówię teraz z pamięci, ale ponad 13.000.000,00 złotych w ciągu 5 lat pozyskaliśmy na te 
właśnie różnego rodzaju programy. A teraz jak widzimy, jeden program realizujący w trzech szkołach 
branżowych, to jest prawie 2.000.000,00 złotych, ale są też inne programy w tej chwili, „Dziś uczeń, 
jutro student" bardzo ciekawy program, realizowany wspólnie z województwem świętokrzyskim, 
który ma na celu przede wszystkim, zapobiec temu, aby młodzież z naszych szkół, z naszego powiatu 
odpływała do innych województw, bo niestety około 15-20% młodzieży wraca, tej młodzieży, która na 
przykład wyjedzie na studia do Warszawy, do Poznania, czy do tych dużych aglomeracji, które później 
wchłaniają je. Dlatego ten program ma na celu kontakt z naszą uczelnią, żeby młodzież tutaj 
studiowała i tutaj potem wracała. Jeżeli chodzi o szkoły, to nauczyciele w naszych szkołach mieli dużo 
godzin ponad liczbowych. Wobec tak niskiej teraz niżu demograficznego, gdzie będzie mniej klas, 
nauczyciele siłą rzeczy będą mieli mniej godzin, ale mamy nadzieję, że będziemy schodzić do etatów, 
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a nie będzie takiej sytuacji, że nauczyciele po prostu nie będą mieli etatów. Nie mamy także przerostu 
zatrudnienia w szkołach i mam nadzieję, że nie będzie takiej sytuacji, gdzie będziemy musieli schodzić 
i odcinać te etaty - mówił pan Starosta Tomasz Staniek. Raport o stanie powiatu zawiera kilkaset stron, 
jest bardzo obszerny, ale myślę, że powiat opatowski możemy analizować na różne sposoby i na 
przykład ktoś może zarzucić rozwój gospodarczy, czy demografię. Otóż my podsumowujemy powiat, 
ale w powiecie są gminy i wiele zadań, o których mówimy należy do gmin i analizując powiat mamy 
na myśli obszar, a nie jednostkę samorządu terytorialnego, bo w kwestii rozwoju gospodarczego to 
tutaj większe kompetencje ma gmina. Nie można również samorządu powiatowego obarczyć niską 
demografią, bo również samorząd powiatowy ma pośrednio tylko wpływ. Oczywiście we współpracy 
z gminami możemy wspólne projekty realizować takie, które w perspektywie 10, 15 czy 20 lat 
przyniosą jakiś efekt i na przykład widzę tutaj ogromną szansę w trasie S 74, która jest już zbudowana. 
Fragment obwodnicy Opatowa będzie oddany już za 12 miesięcy, natomiast za 3 lata, do 2027 roku 
będzie wybudowana trasa szybkiego ruchu do Kielc i później dalej w kierunku Strykowa, czyli do 
węzła, który praktycznie na całą Europę. Ja myślę, że przy tych węzłach, takich jak Opatów, Włostów, 
czy Baćkowice, to będą ogromne szanse dla tych miejscowości, aby te miejscowości mogły się 
rozwijać. Bo do Kielc to będzie raptem 25 do 30 minut dojazdu. Powiat opatowski oczywiście mając 
na uwadze i promocję produktów lokalnych i wsparcie rolnictwa buduje Centrum Świętokrzyskie 
Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej we Włostowie. Staramy się, aby nasz Szpital świadczył jak 
najlepiej usługi dla pacjentów. Na pewno sukcesem dużym jest to, że Szpital pod względem 
finansowym się za ubiegły rok bardzo dobrze zbilansował i ma nawet nadwyżkę. Wiadomo, że to jest 
materia żywa, uzależniona też od funduszy centralnych NFZ-u. A z informacji, które docierają, że nie 
będzie teraz już tak dobrze, ponieważ jeżeli chodzi o gospodarkę tą finansową, płacenie nadwykonań 
może być różnie, ale na pewno jest to sukcesem to, że mamy wiele nowych kierunków w szpitalu, 
powiększony został budżet ze z 13.000.000,00 zł do ponad 40.000.000,00 zł w szpitalu i to gwarantuje 
na jakiś czas pewną stabilizację. Na pewno plusem jest to, że mamy zmodernizowane wszystkie 
budynki użyteczności publicznej, które są w naszej jurysdykcji. Mam tu na myśli wszystkie szkoły 
specjalne, które są po termomodernizacjach, wymianie, ogrzewania, szkoły specjalne, szkoły średnie, 
także te jednostki, które prowadzimy jak domy pomocy społecznej. Oczywiście Dom Pomocy 
Społecznej wCzachowie wymaga termomodernizacji i w ogóle modernizacji tego budynku, drobne 
remonty przez te 5 lat były prowadzone, natomiast będziemy na pewno chcieli w tej kadencji też 
zrealizować to zadanie. Zadanie drogi, które jest zadanie aktualne zawsze. Drogi budowaliśmy 
i będziemy nadal budować. W powiecie opatowskim należy stwierdzić, że drogi są w bardzo dobrym 
stanie. Budowaliśmy chodniki. Dzisiaj widzimy, że nieraz te chodniki zawężają gdzieś jezdnie na wsi. 
Rolnicy, którzy mają duże te sprzęty rolnicze narzekają na to, że czasem ten chodnik uniemożliwia 
przejazd albo stwarza sytuację nawet niebezpieczną dla ruchu kołowego. Dlatego też będziemy, 
myślę, musieli się skupić poszerzaniu tych dróg istniejących, ale żeby poszerzyć drogę musimy też mieć 
pas drogowy. Dlatego też porządkujemy regulacje prawne odnośnie pasa drogowego, odnośnie 
działek, w których drogi były budowane. Wiemy jak budowano w latach 50-tych czy 60-tych, 
prostowano te drogi nie regulując formalnie, prawnie z właścicielami stosunków tutaj prawnych. 
Dzisiaj my regulujemy te stany prawne, dopiero te drogi robimy. W tym roku zaplanowaliśmy 
ok. 20.000.000,00 zł na realizację zadań drogowych. Jestem przekonany, że to zrealizujemy. Ceny 
oczywiście też nie są najniższe, ale myślę, że to się uda. Zadań do realizacji i realizacji potrzeb 
mieszkańców jest bardzo wiele, dlatego dziękuję wszystkim radnym, którzy pochodzą z różnych gmin, 
z różnych środowisk, znacie swoje tereny i tutaj w interpelacjach zgłaszacie, bądź na sesji, bądź 
prywatnie, bądź na tygodniu, zgłaszacie potrzeby swoich miejscowości, swoich mieszkańców 
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i w miarę możliwości, bo wszystkiego nie damy rady zrobić, wszędzie chodników, wszędzie poszerzyć 
dróg z różnych przyczyn, również i finansowych, ale staramy się współpracować i za to wszystkim 
radnym za dobrą współpracę na rzecz powiatu i jego mieszkańców. Dziękuję również wszystkim 
pracownikom jednostek organizacyjnych, dyrektorom i urzędu też naszego starostwa za pracę, za 
pracę trudną, ponieważ urzędnik wydając decyzje bierze też dużą odpowiedzialność za tą, za te 
decyzje, które wydajemy i zgadzam, należy też stwierdzić, że nie wszystkie decyzje są pozytywne dla 
naszych mieszkańców, ale muszą być decyzje wydawane zgodnie z prawem, czy to decyzje budowlane, 
czy to decyzje z Wydziału Geodezji, które wychodzą, czy nieraz z Wydziału Komunikacji, które 
wymagają dużej skrupulatności, ponieważ wydanie decyzji niezgodnie z prawem rości dalej 
konsekwencje prawne. Dlatego jest tych decyzji niedużo odmownych, ale nieraz te decyzje też muszą 
być. Jeszcze raz bardzo serdecznie wszystkim dziękuję za tą wspólną pracę, że mogliśmy tak dużo 
w 2023 roku zdziałać w powiecie opatowskim. Jestem przekonany, że z taką dobrą Radą Powiatu 
będziemy mogli jeszcze dużo dobrego wprowadzić - zakończył wypowiedź pan Tomasz Staniek - 
Starosta Opatowski.

O głos poprosił ponownie pan radny Mikołaj Szczygieł, który poprosił, aby na następną sesję 
przygotowana została informacja o liczbie osób uczęszczających do naszych szkół średnich właśnie 
z terenów ościennych powiatów. Czy to powiat sandomierski, tutaj mówiliśmy o, Pan Starosta mówił 
o gminie Klimontów, czy to powiat kielecki, czy też z innego województwa tj. powiat lipski, kraśnicki, 
czy ostrowiecki. Poza tym pan Starosta wspomniał o tym, że rzeczywiście tych osób w szkołach 
średnich będzie mniej i nie będzie to miało jakiegoś wpływu na „cięcie" tych etatów, czy ich redukcję, 
ale czy w przyszłości, będzie trzeba się zająć tym tematem związanym z właśnie redukcją tych etatów. 
Uważam, że jeżeli teraz mieliśmy na przykład w szkołach na jakimś roczniku z 120 uczniów i na 
przykład było, załóżmy 3 polonistów, czy 4, 3 wf-stów, to jak pojawi się na przykład, załóżmy, 
hipotetycznie tutaj w Bartoszu Głowackim na roczniku 40 osób czy 50, to będzie tych osób 
potrzebnych mniej. Więc myślę, że tutaj też tą kwestią powinniśmy się zająć. Pan Starosta wspomniał 
również o rozbudowie internatu, w Zespole Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej- Curie, kosztem 
jakich pomieszczeń by to było?

W odpowiedzi na powyższe pan Starosta poinformował, że jeżeli chodzi o Zespół Szkół w Ożarowie, 
to zajmuje on jedną trzecią albo może nawet, może zbliżamy się do połowy pomieszczeń, którą 
posiadamy w swojej bazie. Druga połowa pomieszczeń jest zajmowana przez Stowarzyszenie. Mamy 
plany związane z tym, aby w tamtej części właśnie powstał internat dla Zespołu Szkół w Ożarowie. Jest 
to szkoła z tradycjami, szkoła techniczna, która kształci mechatroników, i ma wiele sukcesów w tym 
zakresie. Teraz otwieramy klasę wojskową, która będzie polegała na tym, że uczniowie z innych klas 
będą dodatkowo mogli uczestniczyć w zajęciach z programu nadzorowanego przez Ministerstwo 
Obrony. Myślę, że to jest szansa dla tej szkoły i też dla młodzieży, która interesuje się obronnością, 
a wiemy, że ten temat jest bardzo aktualny - mówił pan Starosta.

O głos poprosił ponownie pan radny Mikołaj Szczygieł, który mówiąc, iż nie wie, czy dobrze zrozumiał, 
chodzi o to, że po prostu na tych terenach, gdzie teraz jest Szkoła Podstawowa prowadzona przez to 
Stowarzyszenie i ten żłobek i przedszkole, tam miałby powstać ten internat, czy po prostu na jakimś 
fragmencie tego, czy po prostu na tych terenach, gdzie jest ta szkoła?

Pan Starosta odpowiedział, że tak, tj. w miejscu, gdzie jest Szkoła Podstawowa. Tam był internat kiedyś 
i my będziemy ten internat chcieli tam przywrócić, ponieważ to jest mienie powiatu, 
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a gospodarowanie mieniem powiatu polega na tym, że jeżeli jest mienie zbędne w danym czasie, 
jednostce samorządu terytorialnego może wydzierżawić, użyczyć ten teren. Natomiast jeżeli tak jak 
teraz pojawia się potrzeba wykorzystania tego terenu i tych pomieszczeń na użytek powiatu, a jest 
taka potrzeba, to będziemy oczywiście żądać zwrotu, ale też kończą się umowy ze Stowarzyszeniem 
- mówił pan Starosta.

Pan radny M. Szczygieł zapytał, czy pan Starosta ma już koncepcję, czy już jest ustalone gdzie przenieść 
funkcjonujący tam żłobek, czy przedszkole?

Pan Starosta odpowiedział, że jest to sprawa Zarządu Stowarzyszenia, które to prowadzi, a nie 
powiatu. Natomiast toczyliśmy rozmowy z Burmistrzem Ożarowa. Szkoła w Ożarowie prowadzona 
przez jednostkę samorządu terytorialnego, przez miasto i gminę Ożarów, jest świetnie wyposażona, 
ma świetne warunki lokalowe i może tych wszystkich uczniów również przyjąć.

Następnie pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani radnej Anecie Bławat, która nawiązując do tego, 
co powiedział pan radny M. Szczygieł, powiedziała, że chciałaby, żeby rozszerzyć zakres informacji, 
które mają dostać radni na następnej sesji. Chodzi dokładnie o roczniki, dlatego że my dzisiaj 
w raporcie o stanie powiatu mówiliśmy o dzieciach urodzonych w 2023 r. Nijak się to ma z tym 
obecnie do naszych szkół średnich, bo wiadomo, że na razie jest to bardziej problem przedszkoli i szkół 
podstawowych, a do naszych szkół jeszcze troszeczkę za daleko. Ja bym chciała, żebyśmy te dane 
zbadali na podstawie dzieci już urodzonych, oczywiście wcześniej, w okresie pięcioletnim, takim, które 
5 lat wstecz, począwszy od września tego roku. Wówczas na tej podstawie będziemy mieli bardziej 
jasną sytuację, niż na podstawie roczników urodzonych w 2023 roku.

Pani Przewodnicząca oznajmiła, iż lista mówców została wyczerpana listę mówców. Podziękowała 
również wszystkim kierownikom wydziałów, jednostek organizacyjnych za przygotowanie materiałów 
do opracowania raportu, a także panu Sekretarzowi za stworzenie ostatecznego dokumentu, który 
został dzisiaj przedstawiony. Kontynuując obrady pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad.

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Opatowie wotum zaufania za 2023 
rok.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.28.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
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Ad. 7. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2023 rok:
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2023.

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Skarbnik Zofii Rusak, która przestawiła powyższe 
sprawozdanie.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Podczas realizacji niniejszego punktu salę obrad opuścił pan radny Kazimierz Żółtek godz. 9—, który 
powrócił na salę o godz. 9—.

O głos poprosił pan radny Wacław Rodek, który powiedział, że wszyscy radni dostali bardzo obszerne 
informacje dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowe. Poza tym 
budżet za 2023 rok był uchwalony przez poprzednią radę powiatu VI kadencji i był wykonywany 
przez zarząd poprzedniej kadencji. Dlatego sądzę, że to jest sprawa dosyć formalna, przyjęcie tego 
sprawozdania i budżetu. Przedstawienie było tak bardzo dokładne, że proponowałbym, żeby 
ewentualne pytania były zadawane do Pani Skarbnik, czy do Pana Starosty i nie przeciągać tej sprawy 
- mówił pan radny W. Rodek.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2023 r.
Pani Przewodnicząca powiedziała, że sprawozdanie finansowe zostało przedłożone, a następnie 
zapytała, czy są pytania.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

c) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2023 r.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Skarbnik Zofii Rusak, która przedstawiła informację o stanie 
mienia jednostki samorządu terytorialnego za 2023 r.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2023 r.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca uznała punkt za zrealizowany.

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Powiatu Opatowskiego za 2023 r.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Skarbnik Zofii Rusak, która przedstawiła opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2023 r.

Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2023 r.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Marcinowi Grudnikowi - Przewodniczącemu Komisji 
rewizyjnej, który odczytał sentencję wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2023 r., w której zawnioskował o udzielenie 
absolutorium.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej.
Kontynuując obrady pani Przewodnicząca przestawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
powiatu za rok 2023:

- opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Marcinowi Grudnikowi - Przewodniczącemu Komisji 
budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, który przedstawił pozytywną opinię 
w sprawie wykonania budżetu powiatu za rok 2023.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

- opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Joannie Michałek - Przewodniczącej Komisji oświaty, sportu, 
zdrowia i pomocy społecznej, która przedstawiła pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu 
powiatu za 2023 r.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

- opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Grzegorzowi Kapturowi - Przewodniczącemu Komisji 
rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który przedstawił również pozytywną opinię 
w sprawie wykonania budżetu powiatu za rok 2023.
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania ww. punktu pani Przewodnicząca Bożena Kornacka przeszła do realizacji dalszej 
części obrad.

Ad. 8. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Opatowskiego za 2023 r.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji 
stałych i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż proponuje zadawanie ewentualnych 
pytań w razie niejasności, a jeśli nie będzie zgłoszeń to podda projekty uchwał pod głosowanie.
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Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Opatowskiego za 2023 r.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.29.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2023 r. 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2023 r.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.30.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca pogratulowała wyniku głosowania, który z pewnością mobilizuje Zarząd i całą 
Radę do dalszej, owocnej pracy dla powiatu opatowskiego. W imieniu własnym i rady złożyła 
serdeczne podziękowania, za na ogromny wkład pracy i za wykonanie zadania władzy.

O głos poprosił pan Starosta, który podziękował za wyniki głosowania nad udzieleniem 
absolutorium.

Nastąpiło wręczenie kwiatów.

c) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 
na lata 2024-2027.
O głos poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który zapytał o zmniejszenie wydatków na zadanie 
budowa Świętokrzyskiego Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej, chodzi o Włostów, o kwotę jest bez 
mała 2.000.000,00 złotych w 2024 roku, w związku z przeniesieniem ich do roku 2026.
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W odpowiedzi na powyższe zapytanie pan Starosta poinformował, że ogłoszony był 2 tygodnie temu 
przetarg na pierwszy budynek manufaktury spożywczej i ponieważ ustaliliśmy, że to zadanie będzie 
zadaniem dwuletnim, dlatego te środki muszą przejść w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 
kolejny. Być może wyrobimy się z tym zadaniem w jeden rok i potem będziemy znowu te pieniądze 
zwiększać w roku 2025, ale na dzień dzisiejszy w przetargu jest ujęte jako zadanie dwuletnie, dlatego 
musimy tą kwotę przenieść.

Pan radny M. Szczygieł powiedział, iż rozumie, że nie ma to żadnego wpływu na to, że jesienią 2024 
roku będzie tam otwarcie Centrum we Włostowie?

Pan Starosta odpowiedział, że nie, gdyż to jest zupełnie inna kwestia, kolejny element i inna 
inwestycja.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 
na lata 2024-2027.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.31.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

d) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.32.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.
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e) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do 
umarzania, odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 
cywilnoprawnym, przypadających Powiatowi Opatowskiemu lub jego jednostkom oraz warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, sposobu, trybu oraz organów i osób uprawnionych do umarzania, 
odraczania oraz rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym, 
przypadających Powiatowi Opatowskiemu lub jego jednostkom oraz warunków dopuszczalności 
pomocy publicznej.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.33.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu zadania w zakresie organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu zadania w zakresie organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.34.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji spółkom 
wodnym działającym na terenie powiatu opatowskiego i sposobu jej rozliczania.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zasad udzielania dotacji celowej, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji spółkom wodnym 
działającym na terenie powiatu opatowskiego i sposobu jej rozliczania.
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.35.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 32 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.

h) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Opatowskiego.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Opatowskiego.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr IV.36.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

Ad.9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca oddała głos panu Staroście Opatowskiemu Tomaszowi Stańkowi, który powiedział, 
że były zapytania pani Wiceprzewodniczącej Rady Wiesławy Słowik i pana radnego Mikołaja Szczygła. 
Pani Wiesławie Słowik zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. Odnośnie zapytania pana Mikołaja 
Szczygła, to oczywiście rozmawialiśmy już o tej drodze, o trasie PZT i tej linii. Musimy jeszcze też 
zobaczyć, jak to wygląda w rzeczywistości. Jeżeli chodzi o chodnik w Stodołach Koloniach, w którym 
miejscu ten chodnik w Stodołach Koloniach?

Pan radny M. Szczygieł wskazał, iż chodzi o taką informację, że w piśmie od Generalnej Dyrekcji były 
uwzględnione te wszystkie miejscowości po kolei, oprócz Stodół Kolonii.

Pan Starosta odpowiedział, że wobec powyższego skierowane zostanie pismo do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad, aby jeszcze uwzględniona została miejscowość Stodoły Kolonie, bo 
faktycznie jest szkoła i jest to zasadne.
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Pani Wiesława Słowik poprosiła o udzielenie informacji odnośnie PZT i trasy do Kamieńca od 1 września 
br., gdyż pan Starosta mówił, iż rozpozna się i odpowie w terminie późniejszym.

Pan Starosta potwierdził, że tak.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
ostatniego punktu obrad.

Ad. 10. Zakończenie obrad IV sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po czym 
wypowiedziała formułę - „zamykam obrady IV sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.
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